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Flavta, ki je
osvojila svet
Tisti, ki se vsa/ od daleč zanimajo za resno glasbo v
zadnjem času ne morejo prezreti imena Irene Grafe-
nauer, naše mlade virtuozinje na flavti. KomaJ triln-
dvajsetletna Je s svojim muziciranjem domala omre-
žila vso Evropo in na široko so jt odprta vrata na vse
koncertne odre sveta.

Irena je naša občanka in
pred kratkim, ko se je ob svo-
jem koncertu v Slovenski fil-
harmoniji mudila v Ljubljani,
smo jo obiskali doma na Tito-
vi23.

V pojasnilo: flavtistka Irena
je veliko odsotna, ker gostuje
na vseh koncih Evrope, bolj
ali manj redno pa dela v
Munchnu, kjer je tudi solistka
bavarskega radia.

»Sem in bom ostala Sloven-
ka in Jugoslovanka«, nam je
pojasnila takoj ob začetku po-
govora. »Naša publika je naj-
boljša, ljubim jo nadvse in tu-
di meni se zdi, da me rojaki
kar radi poslušajo. Da sem ta-
korekoč zapustila Ljubljano
in zletela v svet, je več razlo-
gov. Najprej je bilo to izpopol-
njevanje v igranju flavte. Aka-
demijo za glasbo v Ljubljani
sem končala s sedemnajstimi
leti in moj profesor Čampa
me je nau&l vsega, kar je mo-
gel. Malo je bilo v meni želje
po nadaljnjem znanju, malo
po tekmovanju in pa seveda
veliko več možnosti, kot jih
ima umetnik pri nas. V času,
ko sem odšla v Miinchen, pa
do danes, sem spoznala veliko
prijaznih ljudi: poklicnih me-
nežerjev, glasbenikov, kole-
gov, ki so mi pomagali, da
sem začela igrati po koncert-
nih odrih. Jeseni bom odšla
na Japonsko in še kam dru-
gam. Možnosti so mi res odpr-
te. K temu je brez dvoma pri-
pomogla vrsta tekmovanj
mladih flavtistov iz vsega sve-
ta, kjer sem dosegla lepe uvr-
stitve in pred kratkim tudi
prvo mesto med dvesto kole-
gi, ki so prišli z vseh vetrov.«

Irena je veselo, zgovorno in
na oko izredno privlačno de-
kle, ki ve, kaj hoče. Ko smo jo
vprašali, če misli, da je k nje-
nemu uspehu pripomogel ta-
lent, ki ga vsekakor ima, je
odgovorila: »Sam talent še
zdaleč ne zadostuje. Priložno-
sti in okoliščine morajo biti za
to, da postane človek dober
koncertni glasbenik. V naši
družini je bil to moj oče, brez
katerega zanesljivo ne bi bila
to, kar sem. Nenehno je
skrbel za mojo glasbeno izo-
brazbo, me spodbujal, bodril
in mi vsestransko pomagal.
Skratka, v naši družini so bili
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pogoji za moj glasbeni razvoj
nadvse ugodni in v njih bi si
upala iskati vzroke za vse mo-
je nadaljnje uspehe. Poznam
kolegico, ki je nadpovprečna
pianistka, talent, da malo ta-
kih, vendar so njeni domači
sovražno razpoloženi do glas-
be, saj so v svoji malomeščan-
ščini prepričani, da si z glasbo
ni primerno služiti vsakdanji
kruh. Tako je to! No, s tem pa
nočem reči, da sem nekaka
puščoba, ki bi tiščala glavo
zgolj v ozke okvire svojega
dela. Zanimajo me tudi disco
klubi, vendar nekako nisem
našla stikov z njimi, pač zara-
di obilice dela, ki sem ga ime-
la, saj sem poleg glasbene
akademije maturirala na gi-
mnaziji. Nadvse rada pa se
ukvarjam s športom, če le naj-
dem čas zanj. Najbolj mi je pri
srcu plavanje, rada sedem na
kolo. Pa tudi v kuhinji, med
lonci in ponvicami me ne bi
prodali.«

In njeni načrti? »Mislim, da
se bom posvetila pedagoške-
mu delu. Že sedaj imam nekaj
učencev vseh starosti in nji-
hovi uspehi me čez vse rado-
stijo. Mislim, da se bom poča-
si morala omejiti pri vseh šte-
vilnih potovanjih in tumejah,
se vmiti domov, ter se malo
bolj posvetiti družinskemu
življenju, saj se s soprogom
Srečkom ne vidiva ravno po-
gosto. Imela bi rada svoj dom,
hišico in otroke...»

Tadej Bratok


